To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN COMMERCIAL BANK Date: 07-09-2025 09:35:22 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك التجاري الأردني التاريخ: 07-09-2025 09:35:22 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
JORDAN COMMERCIAL BANK announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة البنك التجاري الأردني عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجومري
Date of event: 03-09-2025	تاريخ الحدث الجوهري: 03-09-2025
Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position	الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي
The bank sold part of its investments in the capital of the National Bank in Palestine to Mr. Michael Faiq Sayegh, Chairman of the Board of Directors of Jordan Commercial Bank resulting in a decrease in it's ownership percentage from 15.13% to 6.29%, which has a positive effect on the bank's capital adequacy ratio and it's profits.	قام البنك ببيع جزء من استثماراته في راس مال البنك الوطني في فلسطين للسيد ميشيل فائق الصايغ رئيس مجلس ادارة البنك التجاري الأردني، بحيث انخفضت نسبة المساهمة من 15.13% الى 6.29%، والذي له أثر إيجابي على نسبة كفاية رأس المال وارباح البنك.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: زیاد معایعة	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: زياد معايعة